

**MINUTES OF PROCEEDINGS**

**THURSDAY, MAY 14, 1981**  
(3)

[Text]

The Sub-committee on Import Policy of the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs met at 9:25 o'clock p.m. this day, the Chairman, Mr. Mackasey, presiding.

*Member of the Committee present:* Mr. Mackasey.

*Witness:* Mr. R. Hines, Assistant Director, International Economics Relations Branch, Department of Finance.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to the discussion paper proposing changes to Canadian import legislation entitled: "Proposals on Import Policy" (See *Minutes of Proceedings and Evidence of the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs, Thursday, October 9, 1980, Issue No. 27*).

Mr. Hines answered questions.

At 9:25 o'clock p.m. the Committee adjourned to the call of the Chair.

*Le greffier du Comité*

David Cook

*Clerk of the Committee*

**PROCÈS-VERBAL**

**LE JEUDI 14 MAI 1981**  
(3)

[Traduction]

Le Sous-comité sur la politique d'importation du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques se réunit aujourd'hui à 21 h 25 sous la présidence de M. Mackasey (président).

*Membre du Comité présent:* M. Mackasey.

*Témoin:* M. R. Hines, directeur adjoint, direction des relations économiques internationales, ministère des Finances.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi portant sur le document d'étude proposant des changements aux lois visant les importations canadiennes, intitulé: «Propositions relatives à la politique d'importation». (Voir *procès-verbal et témoignages du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques du jeudi 9 octobre 1980, Fascicule n° 27*).

M. Hines répond aux questions.

A 21 h 25, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.